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Geachte dames en heren, 

 

Hierbij wil ik u informeren over het te versturen persbericht betreffende de voorgestelde nieuwe 

dienstregeling van NS. Dit persbericht is opgesteld onder leiding van de gemeente Alkmaar, in 

samenwerking met de gemeenten in de regio Noord-Holland Noord en de provincie. U vindt het 

persbericht in de bijlage. 

 

 

Burgemeester en wethouders van de gemeente Schagen, 

 

Mevrouw E.C. van der Bruggen 

gemeentesecretaris 

 

Mevrouw M.J.P. van Kampen-Nouwen 

burgemeester 

 

Raadsinformatiememo 



Persbericht 

 

Gemeenten komen in verzet tegen verslechtering van NS dienstregeling  

 

19 gemeenten uit Noord Holland Noord komen in opstand tegen de aankomende 

dienstreling van de NS. Deze weerstand hebben zij geuit in een brief aan de Nederlandse 

spoorwegmaatschappij. De voorgestelde dienstregeling is een verslechtering, juist nu het 

OV steeds belangrijker wordt om de groei van aantallen woningen en groeiende 

bedrijvigheid in de regio Noord-Holland Noord op te kunnen vangen. Dat men over deze 

ontwikkelingen in de krant heeft moeten lezen, is onbegrijpelijk. 

 

De gemeenten vinden deze verslechtering onacceptabel en dringen in hun reeds verzonden brief  

aan dat de ondergrens van de kwaliteit wordt overschreden. Juist omdat het OV voor Noord-

Holland-Noord, de IJmond en Zuid-Kennemerland onmisbaar is voor het halen van allerlei 

doelstellingen op het gebied van klimaat, stikstof, woningbouw, mobiliteit, economische- en 

sociale ontwikkeling. De zogenaamde mobiliteitstransitie. 

 

Er is intensief overleg geweest in de afgelopen maanden met de provincie Noord-Holland, 

Connexxion en NS om tot een toekomstvast OV-systeem te komen. Doelen zoals; de bussen 

beter te laten aansluiten op de treinen en de loop- en fietsroutes te optimaliseren, stonden 

centraal in de overleggen. Het resultaat – het afschalen van het traject Alkmaar-Amsterdam en 

Alkmaar-Haarlem - is dan ook zeer teleurstellend, verrassend en onwenselijk. 

 

Voor de te nemen vervolgstappen willen de gemeenten serieus genomen en betrokken worden. 

Het voornaamste doel is om de dienstregeling voor de inwoners van onze provincie te 

verbeteren.  

 

 

Contactpersoon Ronald Groot 

 

 

 

 

 

 


